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Dzień dobry,

Wracam często na stronę Pana Galerii. Chciałem tylko Panu za nią podziękować.

Trochę szkoda, że nie jest dostosowana do urządzeń mobilnych, myśle, że wtedy jeszcze więcej ludzi 

by na nią trafiało. Mogę pomóc w tej sprawie, absolutnie nie chodzi mi o zarobek, a wsparcie idei 

dzielenia się wspaniałą sztuką. 

Pozdrawiam serdecznie

Maciej Nowak


